
Referat fra bestyrelsesmøde SLETTEN FRITIDSFISKERLAUG  1.2.2017. 
Distribueres til bestyrelsens medlemmer, Vandposten, hjemmesiden og arkivmappen i kælder. 

 

 

Tilstede: Per, Jørgen S, Allan, Ole, Sv.Erik 

Fraværende: Elo, ElseMarie, Jørgen Ø. 

 

 

 

1. Formanden byder velkommen og åbner mødet. 

2. Ole meddeler at vi har 46.919 kr. i kassen. 

3. Per meddeler at vi nu er ca. 50 medlemmer. 

4. Jørgen beretter at vi på 4 havture har haft godt fiskeri med ca. 15 deltagere. 

5. Når omkostningerne ved rep. af Janus er kendte, vil Allan søge Havnens Venner 

om økonomisk hjælp. 

6. Bankospillene har givet ca. 1200 kr. i overskud. 

7. Torskekvoter betyder at vi pt. skal informere vore deltagere om nye regler for 

indvejning. Allan informere deltagerne herom bl.a. ved indlæg i vandpost. 

8. Bestyrelsen har ingen indlæg til Vandposten og Allan føler at han sidder helt alene 

m.h.t. at komme med indlæg. Per sender adresseretiketter til Jørgen Sch. 

9. Vedr. Strandlyst meddeler Allan at de 2 x 250.000 kr.som kommunen afholder til 

istandsættelse, gælder kun stueplan og 1. sal og kun indvendigt arbejde og altså 

ikke kælderen. Herudover opstilles i haven en pavillon til bådklubbens ungdom 

samt pladser i haven til jollerne. Vort lokale vil ikke være tilgængeligt de næste 2 år. 

Allan har meldt sig til en gruppe, der skal tænke fremtid for Sletten Havn 

10. Allan rejser spørgsmål om fiskelaugets fremtid. Medlemstallet har været faldende 

de seneste år og Janus er en stor økonomisk belastning. 

11. Allan kontakt3er Ole Kamperlund vedr. dirigent funktionen ved generalforsamlingen. 

Per kontakter Kent Alexander vedr. køb og arrangement af forloren skildpadde. 

12. På valg er Ole, Per som ønsker genvalg. Elo checker om ElseMarie genopstiller. 

Svend Erik genopstiller som suppleant. Bestyrelsen, som foreslår uændret 

kontingen for 2018, kr, 250,00,  mødes kl. 17.00 on 22.2.17 

13. Næste bestyrelsesmøde: Onsdag den 8. mart kl. 19.00. 


